

Title (en)

METHOD FOR MARKING OF CATTLE.

Title (de)

MARKIERUNGSVERFAHREN FÜR VIEH.

Title (fr)

PROCEDE DE MARQUAGE DE BETAIL.

Publication

EP 0151124 A1 19850814 (EN)

Application

EP 84901828 A 19840417

Priority

SE 8302426 A 19830429

Abstract (en)

[origin: WO8404229A1] A marking code for automatic identification of cattle, especially pigs, is applied directly on the skin of the animal by means of any chemical, physical or mechanical method. The marking code comprises a number of bands located in certain relative distances from each other and/or exhibit certain relative dimensions. Thereby a marking code is achieved, which does not change with the growth of the animal, since the code is based on the sequence of the bands in combination with said relative distances and/or said relative dimensions.

Abstract (fr)

Un code de marquage permettant l'identification automatique du bétail, notamment de cochons, est appliqué directement sur la peau de l'animal grâce à tout procédé chimique, physique ou mécanique. Le code de marquage comprend un certain nombre de bandes disposées à une certaine distance relative l'une de l'autre et/ou présentent certaines dimensions relatives. On obtient ainsi un code de marquage qui ne change pas avec la croissance de l'animal, étant donné que le code est basé sur la séquence des bandes en combinaison avec les distances relatives et/ou les dimensions relatives.

IPC 1-7

A01K 11/00

IPC 8 full level

A01K 11/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01K 11/00 (2013.01); **A01K 11/005** (2013.01); **A01K 11/006** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8404229 A1 19841108; EP 0151124 A1 19850814; SE 8302426 D0 19830429; SE 8302426 L 19841030

DOCDB simple family (application)

SE 8400146 W 19840417; EP 84901828 A 19840417; SE 8302426 A 19830429